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Zápis schůze školské rady 
 
 
Datum konání:   14. 11. 2024 v 15.30 hodin  
Místo konání:   společenská místnost obecní knihovny ve Staré Vsi nad Ondřejnicí 
 
Přítomni členové ŠR:  Mgr. Eva Dohnalová Šimečková, Bc. Michaela Janošková, DiS., Mgr. 

Ivana Kurková, Ing. Pavlína Šperlínová, pan Kamil Vít 
  
Omluven:   Ing. Lenka Dzidková, Mgr. Olga Machačová 
 
Hosté:    Mgr. Yvetta Kunzová (ředitelka ZŠ a MŠ) (u bodů 1-4) 
 
     
Program:    

1. Přivítání, úvodní slovo 
2. Dary rodičů škole a Seznámení s reakcí na dotazy ŠR ze 3.10.2024 
3. Dotazy rodičů – organizováno rodiči  
4. Diskuse/různé 

 
 

1. Přivítání, úvodní slovo 
Schůzi zahájil předseda K. Vít a konstatoval, že je školská rada usnášeníschopná, jelikož je přítomná 
nadpoloviční většina členů. Přivítání členů školské rady a seznámení s programem tohoto zasedání. Program 
byl přítomnými členy ŠR schválen. 

 
2. Dary rodičů škole a Seznámení s reakcí na dotazy ŠR ze 3.10.2024 

a. dodán přehled výběru „darů“ rozděleného po jednotlivých třídách ZŠ a MŠ k 18.10. 2024 s 
dodáním 21.10.2024 – viz příloha č. 1. Možnost dobrovolného darování finančních prostředků 
škole je datován do prosince roku 2024. 

b. Za školní rok 23/24 - dodán přehledu o využití financí z darů SPOLKU RODIČŮ. Termín dodání: 

13.11.24 – Příjmy celkem: 192.437,92 
Výdaje celkem: 82.732,- 
Zůstatek: 109.705,92 z toho hotovost: 95.918,- Kč a BÚ: 13.787,92 Kč -  finance nyní 
blokované z důvodu likvidace sdružení. 
viz příloha č.2  

c. Školská rada žádá paní ředitelku Y. Kunzovou o poskytnutí informací: 
i.  ke stavu/využití/vypořádání financí ze SRPŠ, zlikvidovaného ke 3.9.2024 (cca 90tis.), do 

18.10. 24 – viz příloha č.3  
ii. jak je provedena evidence – stoly ping pong, reprobedna a všechno co se v minulých letech 

pořídilo z výtěžku plesu atd., do 18.10.2024 – viz příloha č.4  
d. Doporučení školské rady: Dary využít na maximum v roce jejich výběru - slouží pro aktivity v 

daném školním roce 
e. Školská rada žádá paní ředitelku Y. Kunzovou o informaci, jak počítá rozpočet školy a školky 

s aktivitami typu divadel a dalších vzdělávacích akcí na půdě ZŠ a MŠ, i mimo ni, ze svého 
rozpočtu. viz příloha č.3 

 
ZŠ i MŠ nyní disponuje finančními prostředky z darů vybraných v letošním školním roce 2024/2025, 
k 18.10. 2024 viz příloha č. 1 
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E. Dohnalová: Někteří rodiče, když zjistili, že jsou dary dobrovolné prohlásili, že příště už nedají. 
K. Vít: dobrovolné to bylo vždy. 
 
Mgr. Y. Kunzová shrnuje: aktuální hodnota darů je za ZŠ 74 900 Kč, a MŠ 84 100 Kč – poskočilo o 10 
tis. Proti stavu před měsícem. Máme splatnost do prosince. Loni někteří dary dávali i v březnu.  
Paní učitelky na třídních schůzkách ještě osloví. Kdo chce přispět, přispěl, nebo dodá po další 
výplatě.  
 
K. Vít: Dotaz na přerozdělování financí poměrně mezi Třídy. Mgr. Y. Kunzová, konstatuje, že by to 
bylo nespravedlivé a že nebude probíhat vyčleňování těch, kteří neposkytli dar.  
K. Vít: Můj dotaz však směroval k dělení proporcionálně mezi třídy, nikoli na žáky. Přišlo by mi 
spravedlivé, kdyby ve třídách s nižším výběrem byly i menší budgety než tam, kde byl výběr 
úspěšnější. 
 
Likvidace spolku 
Dle vyjádření Mgr. Y. Kunzové je stav financí spolku následující: na účtu: 13 787 Kč a v hotovosti 95 
918 Kč, na tyto peníze nelze sahat, fyzicky je spravuje  paní Fabíková, účetní školy. 
Y. Kunzová: Právník Kubala radil spolku, aby peníze daroval škole, což se nestalo. 
K. Vit: pan Kubala nemohl radit spolku, žádný formální zástupce SPOLKU RODIČŮ se jednání 
neúčastnil, ač byl pozván panem místostarostou Michalem Janoškem. V tomto ohledu je kontaktem 
paní Rohelová, které se nakonec na jednání nedostavila.  
 
 

3. Dotazy rodičů – organizováno rodiči  
 Prezentován K. Vítem Dotazník pro rodiče dětí ZŠ a MŠ ve Staré Vsi nad Ondřejnicí, viz příloha č. 5   
Povinné spaní dětí v MŠ v rámci klidového režimu po obědě 
Y. KUNZOVÁ: všechno bylo řešeno ihned, Paní Mgr. Machačová – pohovorem, se zápisem, 
opatřením... všechno bylo vysvětleno.  
K. Vít: jednání probíhala vícekolově. 
 
Školská rada žádá o dodání popisu aktuálních pravidel spaní a klidové činnosti dětí, která byla 
nastavena po diskusi s rodiči. Datum realizace do 24.1.2025. 
 
Šikana 
E. Dohnalová Š.: je nutno řešit neodkladně. Nebát se mluvit s výchovnou poradkyní, metodikem 
prevence a učiteli. Hodně se děje mimo školu, na to my nepřijdeme.  
Vyskytující se šikana a kritika přístup u školy k ní. Školská rada navrhuje v této oblasti zintenzivnění 
spolupráce s rodiči dětí. Využít takzvané propojení trojúhelníku – rodič - žák - učitel , kdy v prvé 
řadě jako rodiče stojíme při svých dětech jako ti nejbližší, kterým by naše děti měly důvěřovat a 
svěřovat se. Pozorovat na svých dětech změny chování a případný strach ze školy, který následně by 
měl rodič směřovat k učiteli a vyzvat ho o spolupráci k řešení. 
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Motivace dětí v ZŠ  
Dalším tématem byla motivace a demotivace k učení a přístupu k přípravě do školy. Strach z 
hodnotícího systému za zapomínání. Chybějící informovanost rodičů o tom, že jsou ve třídách 
vedeny také motivační aktivity a celotřídní hry, hodnoceny slovně i malou odměnou. 
Dítě musí vědět, co chce a co ne. Nechce dostat černý puntík, nebude zapomínat. A nemusí z toho 
mít strach. Což je ovšem důležité Vysvětlovat rodičům i dětem. 
 
Formální komunikace učitel – rodič: 
V adresné komunikaci od učitele by neměly chybět zdvořilostní obraty na začátku a konci 
komunikace.  
 
Nástup do 1. Třídy a velký chaos 
K. VÍT: Navrhuje Workshop pro rodiče prvňáčků. Další možností je ukázková hodina. Ale ne v 
červnu, ale třeba na začátku školního roku. 
 
Někteří rodiče dávají děti raději do Brušperka 
Dle statistik jde letos max. 1 dítě, mám statistiky. Chodí k nám děti z Petřvaldu, z Brušperka. 
 
Výpomoc s úklidem - 8. A 9. třídy 
Situace byla náročná, máme 3 uklízečky, všechny jsou na nemocenské, 1 dala výpověď.  
Tak byli chlapci a děvčata z vyšších tříd požádáni o vystavení košů před třídy, aby to měl pan školník 
jednodušší.  
 

4. Diskuse/různé: 
a. Organizace vyhlášených třídních schůzek V aplikaci Bakaláři: 

1.  Připomenout možnost konzultací i mimo termíny třídních schůzek 
2. U třídních schůzek, kde je předpoklad delšího pohovoru třídního učitele s rodiči, rozložit 

schůzky na více dnů. 
b. K. Vít: Líbí se mi větší aktivita na FB profilu školy. Díky ní se dozvídám o množství aktivit, které žáci 

absolvují a jak přitom reprezentují. Děkuji 
c. Předložení pozvánky na školní ples organizovaný dobrovolnou skupinou rodičů a prosba ke spolupráci 

zapojení školy s výzdobou. Školská rada žádá o upřesnění formy spolupráce školy a rodičů při 
organizaci plesu, který společně pořádají dne 17.1.2025. Za ZŠ a MŠ SVnO prosíme o informace Mgr. 
Yvettu Kunzovou a za rodiče Ing. Lenku Špidlovou. 

 
Datum dalšího zasedání školské rady je 28.1.2025 v 15:30.  
 
 
 
Zapsali: Mgr. Ivana Kurková, Kamil Vít                        Ve Staré Vsi nad Ondřejnicí,  
 
dne 14.11.2024 
 
 
 
 Kamil Vít, v.r 
 (předseda ŠR)    
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Přílohy: 
Seznam příloh: 

1. Dodání přehledu výběru „daru“ rozděleného po jednotlivých třídách ZŠ a MŠ k 18.10. 2024 s 
dodáním 21.10.2024 – viz příloha č. 1 

2. Pro školní rok 23/24 - dodání přehledu o využití financí z darů SPOLKU RODIČŮ. Termín dodání: 
13.11.24 – viz příloha č. 2 

3. Stav/využití/vypořádání financí ze SPOLKU RODIČŮ, zlikvidovaného ke 3.9.2024 (cca 90tis.), do 18.10. 
24 – viz příloha č.3 

4. Jak je provedena evidence – stoly ping pong, reprobedna a všechno co se v minulých letech pořídilo 
z výtěžku plesu atd., do 18.10.2024 – viz příloha č.4 

5. Dotazník pro rodiče – pořádáno rodiči pro získání zpětné vazby - viz příloha č.5 
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1. Příloha 

Třída 
Počet 
dětí 

Zaplatilo 
Zaplatilo 

(%) 
Částka 

Minimální  doporučený 
výnos 

Úspěšnost 
výběru na 

třídu 
(nikoli na 

žáka) 
(%) 

100% 
Výběr 

1. A 18 14 77,78% 7800 7200 108,33% �� 

1. B 13 6 46,15% 2450 5200 47,12%   

2. A 18 11 61,11% 5300 7200 73,61%   

2. B 18 12 66,67% 4800 7200 66,67%   

3. 26 17 65,38% 8600 10400 82,69%   

4. A 19 8 42,11% 3200 7600 42,11%   

4. B 13 7 53,85% 2800 5200 53,85%   

5. 22 12 54,55% 5100 8800 57,95%   

6. 25 14 56,00% 6950 10000 69,50%   

7.A 14 5 35,71% 2100 5600 37,50%   

7. B 16 9 56,25% 3800 6400 59,38%   

8. A 16 10 62,50% 4200 6400 65,63%   

8. B 17 9 52,94% 3800 6800 55,88%   

9. 16 8 50,00% 3300 6400 51,56%   

Broučci 25 16 64,00% 16200 25000 64,80%   

Berušky 20 19 95,00% 22100 20000 110,50% �� 

Hvězdičky 18 18 100,00% 20000 18000 111,11% �� 

Sluníčka 25 15 60,00% 16300 25000 65,20%   
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2. Příloha: 
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3. Příloha 
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4. Příloha 
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5. Příloha 

Dotazník pro rodiče  
dětí navštěvujících 

ZŠ a MŠ Stará Ves n. Ondřejnicí 

prostor pro položení dotazů, námětů a vyjádření 
poznatků k 

5.11.2024 

Úvod: 
Cílem dotazníku bylo dát rodičům možnost vyjádření k dění v ZŠ a MŠ Stará Ves n. Ondřejnicí a umožnit 
aktivnější zapojení do dění kolem školy. 

Dotazník byl anonymní. 

Body, které mohli dotazovaní využít pro své vyjádření: 

•Mám otázku 
•Mám námět 
•Chci se podělit 
 
Odpovědi zaslalo celkem 6 respondentů. 
Výsledky dotazníku byly prezentovány na setkání rodičů 5.11. 2024. 
Jednotlivé body jsou uvedeny odděleně. 
Některé body je možné vnímat s emočním podbarvením. Předpokládám, že cílem pisatelů bylo vyjádřit své 
autentické dojmy a pocity, bez úmyslu komukoli svým příspěvkem ublížit. 
Obsah příspěvků je nezměněn a je původní. 
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Mám otázku:ám otázku: 
Proč musí předškoláci v NAŠÍ MŠ dodržovat po obědě odpočinek? Synovi bude již 6 let a nespí po obědě již 
od 3 let. Je aktivní dítě a spíše by uvítal aktivní odpočinek. 

Mám námět: 
učebnice do angličtiny - změnit učebnice Click za jiné? 
Aby byla možnost aktivního odpočinku ve školce formou kreslení nebo klidových her. 
 

Chci se podělit o: 

Akce MŠ a ZŠ – 
 
Uspávání, Dětský den, podzimní a jiné akce – je skvělé, že je škola pořádá, je to možnost k setkávání dětí, 
rodičů i pedagogů. Co je špatně: vždy dlouhé fronty na úkoly, na odměny, stále se někde dlouho čeká. Návrh 
na změnu: poprosit rodiče o pomoc, vymyslet úkoly, které netrvají příliš dlouho, nebo zajistit, aby na 1 
stanovišti mohlo úkol plnit více dětí a zrychlit také vydávání svačinky a odměny – na místo párku v rohlíku 
nachystat jen balíčky, např. koláčky, ovoce, pitíčko atd. 
 
Akce ve vestibulu školy: toto místo mi připadá nedůstojné a je zde málo prostoru, do budoucna by se mělo 
přemýšlet nad využitím prostor jiných, ale chápu, že to není tak jednoduché. 
 

Chci se podělit o: 

 
Polední klid ve školce – děti musí ve školce ležet, 1,5 hodiny se nesmí hnout z místa, i když se jim nechce 
spát. Děti nespící by si rády po pohádce hrály jinde, než v postýlce-malování, skládání, modelování, pracovní 
listy........nemohou. 
 
Paní učitelka tvrdí, že kdyby to chtěl jeden, tak by to chtěli všichni a paní zástupkyně MŠ tvrdí, že to dětem 
umožněno je, mají možnost využít stoleček-pro mne, jako rodiče, dost protichůdné informace. V ŠVP a 
školním řádu je napsáno, že to dětem musí být umožněno. Dle mého MŠ obojí porušuje. Děti určitě mají 
právo na odpočinek, nechť děti spící spí a ty ostatní, ať si jdou po pohádce hrát, tak jak je to psáno ve 
školním řádu. Pokud to školka není schopna zajistit, je to velký problém. Navíc je ze strany MŠ rodičům 
předkládáno, že MŠ ví lépe, než rodič, jak by jejich dítě mělo odpočívat a tohle by se dít nemělo. Vím, že toto 
řešilo již více rodičů, bezvýsledně. A taky tvrzení, že děti toho napovídají(=nevěřte jim) a že ve školce 
nechtějí spát jen proto, že chtějí domů k mamince, v nás také nevzbuzuje důvěru. 
 
Návrh: využít asistenta, či jinou osobu, která by se dětem věnovala, jednalo by se o cca 20 hodin měsíčně, 
nebo zkrátit polední klid, předškoláci by se měli na 1. třídu adaptovat i co se odpočinku týče, jeden rok leží 1,5 
hodiny a další rok ani minutu, tohle není adaptace. 
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 Chci se podělit o: 
Biologické potřeby dětí v MŠ – synovi nebylo umožněno si zajít v době odpočinku(resp. bál se zeptat) na WC, 
během této doby se několikrát během září pomočil(doma se mu to už roky nestává ani v noci), začal si 
dokonce okousávat nehty do krve. 

Situaci jsme vyřešili s paními učitelkami, během posledních 3 týdnů se to již neopakovalo, syn je viditelně 
klidnější. Ale, paní učitelka nám doporučila si zajít k urologovi, jelikož syn prý během polední pauzy chodí 
příliš často. Má odpověď: doteď mu to nejspíš nebylo umožněno, tak si to vynahrazuje a navíc ho nebaví ležet 
a dělá vše pro to, aby nemusel, ovšem jsem ráda, že mu to umožněno je. 

Otázka: jak je možné, že se dítě bojí zeptat pedagoga, jestli si může zajít na WC? Proč toto dítěti musí vyjednat 
rodič? Proč se pedagog snaží problém s močením hodit na potíže s močovým měchýřem, když je naprosto 
jasné o co jde. Byla bych raději, kdyby se mě někdo zeptal, jestli už je všechno v pořádku. 

 Chci se podělit o: 
Šikana v MŠ i ZŠ 

měla by se řešit zavčasu a nemělo by se dělat, že neexistuje. Vlastní zkušenost, řešili jsme po vlastní ose, 
hlavně s rodiči dotčených dětí a přístup MŠ i ZŠ nás dost zklamal. 

 Chci se podělit o: 
Motivace dětí v ZŠ – pokud možno pozitivní cestou, nikoli formou černých čárek a puntíků 

 Chci se podělit o: 
Komunikace pedagoga s rodiči v ZŠ 

v emailové komunikaci by nikdy nemělo chybět ,,Dobrý den“ a ,,Na shledanou“. 

Nástup do první třídy a zadávání úkolů pro prvňáčka 

pro rodiče, kteří nikdy dítě ve škole neměli je to jeden velký chaos - rodič má být pro dítě oporou a neměl by 
se v tom také topit. Syn naštěstí nemá potíže s učením, takže jsme se vším nějak společně prokousali. 
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Chci se podělit o: 
Webové stránky školy 

nepřehledné, těžko se v nich orientuje, nezajímavé, nudné, na weby většiny jiných škol je radost se dívat, je 
to škoda. 

 

 Chci se podělit o: 
Mé děti jsou ve škole i školce převážně spokojené, nechci, aby to vypadlo, že z naší strany je zde jen kritika 
a že našim dětem někdo záměrně ubližuje, ovšem pár věcí by se změnit nebo zlepšit mohlo. Mrzí mne, že 
často z okolí slýchám větu, že někteří rodiče raději dítě dají do Brušperku, či jinam a to přece není dobře. 
Chtěla bych být na naši školu jen a jen hrdá. Jsem ráda, že tento rok už je možné zadávat platby online, že 
konečně fungují Bakaláři, že MŠ jede na TwigSee, že je v ZŠ velký výběr zajímavých kroužků atd.…těch 
pozitivních věcí je určitě ještě víc. Také jsem ráda za možnost vyplnění tohoto dotazníku. Děkuji 

 

 Chci se podělit o: 
Úklid… 

Podle našich informací, jsou využívány děti vyšších ročníků (7, 8, 9) k vypomoci s úklidem, jako je vynášení 
košů ve třídách a na WC, z důvodu podstavu příslušných zaměstnanců resp. úklidové služby. Rodiče o tomto 
stavu, délce jeho trvání a souhlasu s příp. dočasnou pomocí nebyli informováni. 

Prosím radu o ověření stavu a rozsahu této činnosti dětí a stavu zabezpečení úklidové činnosti komunikací 
na vedeni ZŠ. Děkuji. 


